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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Nagy Márton István, gazdaságfejlesztési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Összesen hány vendégmunkásnak adtak 
munkavállalási engedélyt?" 

Tisztelt  Miniszter  Úr!
 
 A szemünk  előtt  építenek  munka  alapú  társadalom  helyett  vendégmunka  alapú  társadalmat
Magyarországon.  Munkásszállók nőnek ki  a földből  a településeinken, ahelyett,  hogy a magyar
fiatalok  lakáshoz  jutását  támogatnák  bérlakásépítési  programon  keresztül.  Lenyomva  tartják  a
béreket, mert azt gondolják, hogy a versenykésességünk alapja az olcsó munkaerő. 

A fentiek alapján kérdezem Önt:

1.  Jelenleg  összesen  hány  vendégmunkásnak  adtak  munkavállalási  engedélyt?
 2. Hány munkásszálló megépítését vagy felújítását támogatták és milyen összeggel az elmúlt egy
évben?
 3.  Önök  szerint  a  Bevándorlási  Hivatal  csak  hiányszakmákban  dolgozó  külföldieknek  adott
engedélyt?  Fenntartják-e  ezt  az  állításukat,  vagy  mióta  akkumulátor  gyárak  épülnek  már  nem
vizsgálják ezt a kritériumot? 

Várom érdemi válaszát! 

 

Budapest, 2023. október 31.
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